
Verslag vergadering oudercomité 28/02/23 

 
Oudercomité AW  AW  AW 
Sylvie De Buck AW Kim Rodts  Kelly Rokegem AW 
Dieter Maenhout AW Ann Clincke  Kenneth David AW 
Morwenna Buysse  Steven De Poorter AW Isabelle Verhelle   
Valérie Fiers AW Davy De Zutter AW Jochen Hubrecht  
Hannes Braeckman AW Davy De Boever AW Sven Matton AW 
Jasper Nys AW Lien Lievens  Alexander Heyneman AW 
Veerle Van de Nouwelant  Stefanie Deschuyter AW   
      
Leerkrachten AW  AW  AW 
Juf Ann De Buck  Juf Isabelle AW Juf Ianthe  
Juf Griet  Juf Kathy  Juf Marleen M  
Juf An Planckaert  Juf Annelore  Juf (islam)  
Juf Veronique AW Juf Christine  Juf Inge  
Juf Mieke AW Juf Dorine  Juf Magali  
Juf Renske  Juf Ellen  Juf Kim AW 
Juf Els  Meester Elie  Juf Elke  
Meester Louis  Juf Alice  Juf Karen (secretariaat)  
Schepen Trees Van Hove      

 

Agendapunten 

 Verslag vorige vergadering 
o Geen opmerkingen omtrent het vorige verslag. 

 
 Werking bestuur 

o Taakverdeling:  
 Sylvie (voorzitter): financiën, facebook, 1e aanspreekpunt van het OC, 

verantwoordelijk voor bestellingen bij drankencentrale Union.    
 Hannes: mailboxbeheerder (Hannes houdt andere bestuursleden op de 

hoogte van belangrijke info die via deze mailbox binnenkomt) en onderhoudt 
de website en de drive. Het doel is om de drive volledig operationeel te 
hebben tegen schooljaar ’23-24.  Leden waarvan de foto nog niet op de OC-
webpagina staan, gelieve deze zo vlug mogelijk door te sturen.  

 Jasper: logistieke aankopen, verslagen, beheer OC-lokaal 
 Naar de toekomst toe is een 4e bestuurslid welkom (ook in het kader van de 

opvolging van Sylvie).  



 Opmaking van de begroting bij begin van het schooljaar zal door de 3 
bestuursleden samen gebeuren en nadien voorgelegd worden aan de andere 
leden.  

o De werkgroepen blijven aan het stuur voor de invulling van de activiteiten. Zij zetten 
de grote lijnen uit en stellen hun voorstellen voor aan de leden tijdens de 
vergadering. Het is echter nog steeds mogelijk dat beslissingen genomen door de 
werkgroepen tijdens de vergadering bijgestuurd worden na inbreng van de andere 
leden. Het bestuur probeert zoveel mogelijk iemand af te vaardigen tijdens de 
vergaderingen om eventuele problemen van dichtbij te kunnen capteren. “Dure 
aankopen” en grotere uitgaven aan bv. huur materiaal moeten steeds eerst 
voorgelegd worden aan het bestuur om te polsen naar beschikbaar budget. We 
opteren ook om zoveel mogelijk enkel “duurzame” zaken aan te kopen, m.a.w. zaken 
die voor verschillende activiteiten gebruikt kunnen worden. 
 

 Grootouderfeest 
o Momenteel zijn er 179 grootouders ingeschreven 
o Briefing werkgroep 

 Donderdagavond worden alle tafels klaargezet, worden de tassen van Union 
afgewassen en worden er 2 percolators klaargezet. Juf Isabelle steekt deze 
vrijdagvoormiddag aan. Helpers: Ann, Dieter, Valerie, juf Isabelle, Jasper  

 Vrijdagmiddag moeten dan nog de tafels gedekt worden nadat alle leerlingen 
hebben gegeten. Helpers: Ann, Valerie, Kelly, Alexander, Sylvie en Dieter. 
De koffie wordt aan tafel uitgeschonken. De taartjes worden door Dieter 
opgehaald op de school St.-Theresia. De bestelling gebeurt door Ann. Er 
worden geen extra taartjes besteld! Niet ingeschreven = geen taart.  

 De afwas zal gedaan worden door de poetsvrouwen. Er worden wel helpers 
gezocht vanaf 15u om de frigo’s te vullen en de eetzaal klaar te maken voor 
het musicalweekend.  

 
 Musical 

o Momenteel zijn er op beide dagen ongeveer 180 mensen ingeschreven. Er geldt op 
beide dagen een inschrijvingsstop bij 300 bezoekers.  

o Op zaterdag worden er na de musical pizza’s en broodjes met warme beenhesp 
(150stuks?) aangeboden. De verkoopprijs zal respectievelijk op €4 en €5 liggen. De 
pizza’s worden gebakken door de familie Belsack. We informeren nog of deze ook in 
het programmaboekje vermeld willen worden (Ann?). Aan de toog zullen ook droge 
worsten te verkrijgen zijn. Hiervoor wordt nog eens geluisterd bij Vandeputte. Drank 
en eten worden niet toegelaten in de turnzaal. Eventueel nog een duidelijk 
bord/affiche voorzien voor aan de toog/aan de ingang? 

o De drank werd reeds besteld bij Union, extra drankkaarten werden ook reeds 
afgedrukt.  

o Op zondag worden na de musical pannenkoeken en dessertbordjes aangeboden. De 
dessertbordjes worden los aangeboden van de koffie. De aantallen moeten nog 
verder bekeken worden in de werkgroep (momenteel wordt er gesproken over 400 
pannenkoeken). Juf Isabelle wil thuis reeds pannenkoeken bakken. De invulling van 
de dessertbordjes (Precon?) moet nog gefinaliseerd worden. 

o De leerkrachten en leden van het OC konden via een gedeelde Excel-sheet reeds 
aangeven waar en wanneer men kan/wil helpen. Er wordt ook nog een 



communicatie verstuurd voor extra helpende handen (voorlopig vooral nog extra 
helpers gezocht op zondag).  

o Op zondag zouden er ook volksspelen gehuurd worden (via Valérie) om de kinderen 
wat te entertainen. Op zaterdag zouden we de volkspelen schrappen wegens 
plaatsgebrek in de eetzaal en de eetstandjes reeds buiten onder het afdak zullen 
staan (dus gevaarlijk om daar kinderen te laten spelen).  

o Op beide dagen wordt er een photobooth gehuurd. Deze zal achteraan de eetzaal 
geplaatst worden. Ook moet er nog ruimte voorzien worden voor het ophangen van 
oude klas- en schoolfoto’s.   
Er is een muziekbox beschikbaar waarmee we muziek via Bluetooth kunnen afspelen.  

o Het oudercomité voorziet op alle dagen (vrijdag, zaterdag en zondag) een koekje 
voor de leerlingen voor na de musical. Deze zullen door de leerkrachten in de klas 
uitgedeeld worden.  

o Er wordt aan alle helpers gevraagd om zich te verkleden volgens het thema (oude 
kleren, klompen, bretellen,…). 

o Eefje trekt foto’s op vrijdag en zaterdag van de musical. Foto’s mogen niet zomaar op 
facebook gezet worden. Er moet eerst bekeken worden met juf Karen of de kinderen 
allemaal akkoord zijn gegaan om foto’s te plaatsen op openbare platformen.  

  

 
 Paasactie leerlingen 

o Alle leerlingen krijgen dit jaar opnieuw een paaszakje met chocolade t.w.v. €1/€1,2. 
Dieter doet de aankopen in de Aldi. De zakjes moeten gevuld worden voor de 
vergadering van 29 maart. De vraag werd gesteld om daarom uitzonderlijk vroeger af 
te spreken (19u30) om samen de zakjes te vullen. Er zijn dit jaar nog voldoende 
plastic zakjes.  
 

 Lenteactie (plantenactie) 
o Ondertussen hebben we zowel van Bioflora als van ’t groen beleven een positief 

antwoord gekregen omtrent een nieuwe samenwerking. Sylvie gaat langs bij beide 
zaken om opnieuw een assortiment van 3 binnen- en buitenplantjes te selecteren. 
De briefjes worden nog bezorgd voor de paasvakantie. De verdeling gebeurt op 3,4 
en 5 mei.  

Varia:  

 Aankoop/plaatsing zeil zandbak: 
o  het zeil wordt momenteel gemaakt. Er is nog geen duidelijkheid over de exacte 

datum voor de plaatsing. 
 Aankoop van “speelboot” met opbrengst van de koekjesactie:  

o Dit project werd geannuleerd wegens te hoge kosten ( de keuring zou ongeveer 
€1500 bedragen én er is een bijkomend risico om beschuldigd te worden van 
plagiaat. De (kleuter)juffen bekijken nu een alternatief met verschillende kleinere 
speeltoestellen die geïnstalleerd kunnen worden ter hoogte van de chalet.  
 

 Quiz  (22 april) 



o Kelly en Davy De Zutter willen reeds helpen. Op de volgende vergadering wordt de 
quiz verder besproken. Voorlopig lopen de inschrijvingen prima, mogelijks wordt dit 
jaar afgeweken van de inschrijvingsstop en zal de quiz doorgaan in de sportzaal. 

 Frietjesbak(25 april) 
o  Kenneth, Davy en Alexander geven zich reeds op als helpers. 
o Frietjes eventueel bestellen/laten sponsoren via Agristo. Andere jaren werden de 

frikadellen steeds aangekocht bij de Makro, nu moet er nog gekeken worden voor 
een alternatief.  

 Plopsaland (schoolreis kleuters)  
o OC betaalt opnieuw het vervoer. Dit jaar wordt ervoor gekozen om met de trein te 

gaan (goedkoper dan met de bus).   
 Schoolraad: 

o Er is vanaf volgend schooljaar een aanmeldingssysteem voor de scholen in Deinze. 
GBS De Vaart is hier ook op ingestapt. Leerlingen die reeds school lopen op onze 
school hoeven uiteraard niet opnieuw in te schrijven.  

o Verkeer:  In Landegem hebben beide scholen een verkeersverantwoordelijke die af 
en toe samen zitten m.b.t. de verkeersveiligheid in de omgeving van beide scholen. Is 
dit een optie voor onze school? Leden die geïnteresseerd zijn kunnen dit altijd laten 
weten.  

 

Coming soon:  

 Quiz: verdere uitwerking (vergadering 29 maart) 
 Sponsorbrief (vergadering 29 maart) 
 Frietjesbak (vergadering 29 maart)  
 Beslissing Kinderland/Ouderland  
 Hapje Tapje  

 

 


